
Motala Express Ångbåtsförening 
 

verksamhetsberättelse för 2008 
 

Styrelsen har under året haft följande sammansättning:  

Ordf Hans-Ove Aldenbrink, kassör Elisabeth Lennartsson, sekreterare Mia Lundgren, Yngve 

Boström samt Sven Öhlin. 

Suppleanter har varit Mats Isaksson och Tommy Svensson. 

Revisorer har varit Stefan Hörnell och Kjell Fransson. 

 

Den nybildade föreningens första år har varit intensivt med olika marknadsföringar av Motala 

Express. Bl a deltog några av föreningens förtroendevalda under kulturresan i augusti till 

Jönköping, Visingsö och Hjo. Vi fick nästan 30 nya medlemmar under resan! Många av 

gamla föreningens medlemmar har också omvandlat andelar till medlemsavgifter, så vid 

årsskiftet var vi nästan 100 medlemmar. Alla brev till de gamla medlemmarna samt 

marknadsföringen av nya föreningen gjorde, att det blev en liten förlust i kassan, men med 

tanke på att det fanns ett stort kapital sen tidigare, bedömde styrelsen att det ändå har varit 

värt det.  

 

 

Framtiden 

Ångbåten har under den gångna vintern färdigrustats med nya tuber i ångpannan. 

Diskussioner har pågått med ägarens representant Claes Insulander om hur båten ska kunna 

drivas vidare, eftersom kol är så dyrt. Det har varit diskussion om att försöka bilda en stiftelse 

med olika intressenter som ägare, men det är högst oklart om det går att genomföra. I nuläget 

fortsätter allt som tidigare. Vår uppgift som förening framgår av stadgarna, d v s att hjälpa till 

med marknadsföring för båten. Vi behöver också bli fler medlemmar som stöttar båten, 

exempelvis genom att åka med den. 

 

Askersund i maj 2009 

 

 

 

Hans-Ove Aldenbrink Elisabeth Lennartsson  Mia Lundgren 

 

 

 

 Yngve Boström  Sven Öhlin 


